



大通旅游 特别呈献

- 跟随新加坡知名艺人苏桔诚、欢歌笑语飘扬过海去台湾，相会唱红《爱情的故事》的台湾著名歌星方季惟
- 特别安排“宝岛+狮城”明星联袂歌唱互动晚宴，《黄金年华》斗歌比赛、获赠精美纪念品和证书
- 重点游览“台湾米仓”之称的彰化；欢歌笑语走在苗栗《乡间的小路》，尽情拍照盛开的油桐花海
- 特别安排前往参观一代歌星“凤飞飞纪念馆”，缅怀这位“帽子歌后”，了解她那美丽动人的故事



特色风味餐

5 顿早餐 / 4 顿午餐 / 2 顿晚餐

- 海鲜料理, 蘑菇火锅
- 花坛乡晚宴, 台式料理



温馨住宿

+ 5晚住宿

备注:

1. 团队确认出发有最低人数要求。
2. 团队以中文服务运作。
3. 行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件, 以及自然气候等原因而无法安排, 将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为。
4. 本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
5. 行程的中文和英文描述内容若有不同, 将以英文版为准。

📅 第1天

新加坡 ✈️ 桃园

- 今晚依时齐集新加坡樟宜机场, 乘搭国际客机, 飞往台湾六都之一 - 桃园。抵达后由专业导游迎接, 入住酒店休息。

📅 第2天

早/午餐

桃园 🚗 彰化

- 苗栗桐花公园客家大院 - 油桐花每年4月-5月盛开, 当花落时仿佛下雪般, 因此又被称为最美五月雪。每年油桐花开放季节苗栗便称为最热门的打卡点。
- 芳苑海牛 - 位于彰化西南海滨, 有渔户运用特殊训练的牛只“海牛”, 至潮间带进行蚵田养殖及采收作业。因其保存了牡蛎养殖技巧及海牛训练知识, 于2020年转为彰化县第一个“传统知识与实践”类别的文化遗产。
- 玻璃妈祖庙(台玻馆) - 全台唯一用玻璃盖的妈祖庙, 占地300多坪由台明将企业精心打造, 仿清朝鹿港天后宫原貌。用7万多片玻璃建造, 是信仰与玻璃工艺的极致表现。
- 鹿港老街 - 漫步老街像走进了时光隧道: 鹿港飞帆, 商船头行, 大小盘商聚集的历史场景, 至今仍保存精美古宅门第与纵深街屋。

注: 若因自然潮汐变化取消, 将由彰化自然生态教育中心替代。

📅 第3天

早/午/晚餐

彰化

- 乐活袜之乡博物馆 - 彰化县社头乡因琵琶多、袜子多、董事长多而闻名。台湾的织袜厂群聚于此, 使得社头乡获得了“织袜王国”的美誉。全台10双袜子就有7双来自这里。
- 体验采摘季节水果。
- 蘑菇部落+DIY - 是一个神奇的科技菇园休闲农场, 农场以最新科技栽种各式有机菇, 让菇类生长在“温度、湿度、光度、水质、空气”等都严加管控的“五星级”环境中。来蘑菇部落带你走进六星级菇菇的家。
- 彰化扇形车库 - 国定古迹“扇形车库”为台湾铁道文化保存完善的珍宝, 全台湾硕果仅存, 也是“火车头旅馆”。走上观赏台, 从高处俯瞰整个扇形车库的风貌, 可见火车随着正中央的360度调车转盘缓缓旋转, 这个转盘是火车进出的枢纽, 紧接着12个股道, 以半圆弧之姿朝车库方向分散, 抢眼的辐射线条十分特殊。还有国宝级的蒸汽火车静静的在一旁, 一同细数历史文化的时光轨迹。
- 八卦山天空步道 - 全长1005公尺, 平坦好走老少皆宜。步道漫步享受高空视野, 穿越浅山森林, 以不一样视角瞭望彰化, 并感受在树冠层间穿梭的乐趣。
- 同欢共乐晚宴时光, 特邀台湾知名艺人方季惟与苏桔诚同台, 与大家近距离互动。感受经典音乐的魅力共度难忘时光。

📅 第4天

早/午/晚餐

彰化 🚗 台北

- 田尾公路花园 - 台湾最早种植花卉的地方。园内花卉种类繁多, 园区一年四季都有当季最新鲜的植栽。
- 凤飞飞故事馆(大溪木艺生态博物馆) - 大溪是凤飞飞的故乡, 大溪姑娘凤飞飞是台湾流行音乐的国民天后, 是大溪人的骄傲, 是人们心中不朽的巨星。故事馆不只述说过去, 也正在串连现在发生的人事物。
- 凤梨酥DIY - 台湾人称凤梨为《旺来》, 象征好运降临 连绵不绝!“凤梨梦工场”透过充满乐趣的互动参观行程, 让大家了解台湾凤梨之美。



鳳梨酥DIY

📅 第5天

早/午餐

台北

- 忠烈祠卫兵交接 - 忠烈祠背依青山, 面临基隆河, 主建筑型式仿北京故宫太和殿, 雄伟壮丽。忠烈祠大门前站岗的卫兵, 每小时的交接换岗仪式, 已经成了这里值得参观的一大特色。
- 原住民特产 - 中国传统草药中最富盛名的一种特产。
- 士林官邸公园 - 占地约12.9公顷, 为先总统蒋公日常起居地。公园里有露天音乐台、玫瑰园、主题园区西式庭院、中式庭院、凯歌堂等
- 参观天禄艺术中心, 探索中国风水的奥秘。
- 西门町 - 位于台北是万华区的一个商圈, 是年轻人和国际观光客来台湾的必游之地。西门町有许多著名的地标和商场, 像是IG打卡景点的彩虹地景、拥有100多年历史的西门红楼、时代性指标的万年商业大楼、充满美式风格的西门町美国街等等。还有多样美食聚集在此, 如港式料理、台式料理、美式料理、饮料冰品、咖啡厅、酒吧等各式餐点。

📅 第6天

早餐

台北 ✈️ 新加坡

- 早餐后全天自由活动。
- 依时送往机场乘搭国际航班飞返新加坡。感谢您与大通旅游共同度过难忘假期, 期待再次与您畅游世界!

6天5晚 (TWSS)

桔诚伴您游 相会方季惟

欢歌笑语 “唱享”台湾 彰化之旅

特别出发: 4月23日 - 4月28日



6D5N Party Fun in Taiwan Changhua with Cavin Soh



Find out more



Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司
101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Email: salesupport@ctc.com.sg | Website: www.ctc.com.sg | [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg) | [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: 6535 0001



HIGHLIGHTS

- Join the famous Singaporean artist Su Zhi Cheng on a delightful journey to Taiwan, where you'll meet the Taiwanese singer Fang Jiwei, well-known for her Chinese hit song "Love Story".
- An exclusive dinner of "Treasure Island + Lion City" singing session, and a singing competition with and exquisite commemorative gifts and certificates.
- An insightful tour at Changhua, known as "Taiwan's Rice Warehouse"; stroll along the "Countryside Path" in Miaoli, and enjoy capturing the breathtaking beauty of the blooming Tung flower fields.
- Special arrangement to visit the 'Feng Fei Fei Memorial Hall' to cherish the memory of the legendary Taiwanese singer, known as the 'Queen of Hats,' and learn about her beautiful and inspiring story.



DELICACIES

5 Breakfasts / 4 Lunches / 2 Dinners

- Seafood Cuisine, Mushroom Hotpot, Huatan Township Gala Dinner, Taiwanese Cuisine



ACCOMMODATION

5 nights

*REMARKS:

- A minimum group size is required for a confirmed departure.
- The tour is conducted in Chinese.
- Due to local or religious festivals, unforeseen circumstances, and weather conditions, the sequence of the itinerary may need to be changed, or alternative sites substituted at short notice.
- We reserve the right to change or amend certain activities/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice.
- In the event of discrepancies between the English and Chinese itineraries, please refer to the English version.



Baguashan

DAY 1

Singapore ✈️ Taoyuan

- Gather at Singapore Changi Airport on time for the international flight to Taoyuan, one of Taiwan's six metropolitan areas. Upon arrival, you will be greeted by a professional tour guide and transferred to the hotel for check-in and rest.

DAY 2

Breakfast/Lunch

Taoyuan 🚗 Changhua

- After breakfast, depart for **Miaoli Tung Hua Park Hakka Courtyard**. The Tung flowers bloom from April to May, and when the petals fall, resembling a snowfall. This natural phenomenon known as 'the most beautiful May snow.' During the blooming season, Miaoli becomes one of the most popular destinations for photography enthusiasts.
- Fangyuan Ocean Oxen** – located on the southwestern coast of Changhua, specially trained oxen, known as 'Ocean Oxen,' are used for oyster farming and harvesting. Because it preserves oyster farming techniques and manatee training knowledge, it was designated as the first cultural heritage in the "Traditional Knowledge and Practice" category in Changhua County in 2020. (Note: If canceled due to natural tidal changes, it will be replaced by Changhua Natural Ecological Education Center).
- Glass Mazu Temple (Taiwan Glass Pavilion)** – The only Mazu temple covered with glass in Taiwan, covering an area of more than 300 square meters and was built by Taiming Enterprises modeled after the original appearance of Lukang Tianhou Temple in the Qing Dynasty. Built with more than 70,000 pieces of glass, it is the ultimate expression of faith and glass craftsmanship.
- After dinner, enjoy a leisurely stroll through the historic **Lugang Old Street**. Wandering through this charming area feels like stepping back in time, where the legacy of Lugang's bustling streets, once a thriving hub for merchant ships and commerce. To this day, beautifully preserved ancient houses continue to stand as timeless symbols of the past.

Note: If there is natural tides, oyster picking will replace by visit to Changhua Natural Ecological Education Center.

DAY 3

Breakfast/Lunch/Dinner

Changhua

- After breakfast, visit the Lohas Sock Museum and enjoy a fruit-picking experience. Located in Shetou Township, Changhua County, this area is renowned for its abundance of pipa (Chinese pear), socks, and company executives. Known for its cluster of sock factories, Shetou has earned the title of 'Sock Kingdom'. As a testament to its significance, 7 out of every 10 pairs of socks in Taiwan are produced here.
- Mushroom Tribe + DIY** – is a magical technological mushroom leisure farm. The farm uses the latest technology to grow various organic mushrooms, allowing the mushrooms to grow in the "five-star level" environment where "temperature, humidity, light, water quality, and air" are strictly controlled.
- Changhua Sector Garage** – The "Sector Garage" (fan-shaped Garage), a national historic site, is a well-preserved treasure of Taiwan's railway culture. It is the only remaining one in Taiwan and is also the "Locomotive Hotel". From the observation platform, enjoy a panoramic view of the unique 360-degree turntable, where trains rotate and connect to 12 radiating tracks. Nearby, an antique steam locomotive stands as a quiet testament to Taiwan's railway history.
- Baguashan Skywalk** – Stretching 1,005 meters, this flat and accessible trail is suitable for visitors of all ages. Enjoy a leisurely walk while taking in breathtaking panoramic views from above, traversing through lush foothill forests. Experience the thrill of walking among the treetops, offering a unique vantage point to overlook the scenic beauty of Changhua from a different perspective.
- An unforgettable evening of joy and celebration, featuring a spectacular performance by renowned artists Fang Jiwei and Su Jicheng. Enjoy an exclusive, up-close interaction with the stars and immerse yourself in the enchanting allure of timeless music for an extraordinary experience.

DAY 4

Breakfast/Lunch/Dinner

Changhua 🚗 Taipei

- After breakfast, depart for Taichung – one of Taiwan's six major cities and the only provincial-level city in central Taiwan. Visit the **Tianwei Highway Garden**, one of the first places in Taiwan to grow flowers. The garden features a wide variety of flowers, with fresh, seasonal plants available throughout the year.
- Feng Fei-Fei Story Hall (Daxi Wood Art Eco-Museum)** – Located in Daxi, the birthplace of Feng Fei-Fei, a legendary icon of Taiwanese pop music. Revered as the "Queen of Taiwanese Pop," she is a symbol of pride for the people of Daxi and an enduring star in the hearts of many. The Story Hall offers a fascinating journey through her remarkable life and career, while also showcasing her legacy continues to influence and connect with contemporary events and individuals.
- Pineapple Cake DIY** – Known as "Wang Lai" in Taiwan, the pineapple symbolizes good fortune and endless blessings! At the "Pineapple Dream Factory," enjoy a fun and interactive experience that allows you to explore the beauty of Taiwan's pineapples while creating your own delicious pineapple cakes.

DAY 5

Breakfast/Lunch

Taipei

- Martyrs' Shrine Changing of the Guard** – Set against the green mountains and facing the Keelung River, the Martyrs' Shrine is an impressive structure modeled after the Hall of Supreme Harmony in Beijing's Forbidden City. The changing of the guard ceremony, held every hour at the entrance, has become a popular highlight and a must-see attraction for visitors.



Glass Mazu Temple



Mushroom Tribe DIY



Miaoli Tung Hua Park Hakka Courtyard



Fangyuan Ocean Xxen



Loho Sock Museum



Lugang Old Street

- Aboriginal specialty** – one of the most famous specialties in traditional Chinese herbal medicine.
- Shilin Official Residence Park** – Covering an area of approximately 12.9 hectares, this was the former residence of President Chiang Kai-shek. The park features an outdoor music stage, a rose garden, themed areas including Western and Chinese-style gardens, and the iconic Victory Hall.
- Visit Tianlu Art Center to discover the mysteries of Chinese Feng Shui.
- Ximending** – Located in Taipei's Wanhua District, Ximending is a vibrant shopping area that is a must-visit for both young people and international tourists. There are many famous landmarks and shopping centers, including the colorful rainbow sidewalk, the historic 100-year-old Red House, the iconic 10,000-year-old Commercial Building, and the American-style Ximending American Street. The area also offers a diverse selection of cuisine, including Hong Kong-style dishes, Taiwanese specialties, American food, beverages, ice cream, cafés, bars, and more.

DAY 6

Breakfast

Taipei ✈️ Singapore

- After breakfast, enjoy a full day of free time to explore at your leisure.
- Transfer to the airport for your international flight back to Singapore. Thank you for choosing your holiday with CTC Travel, and we look forward to welcoming you on another exciting journey around the world!